
 

 

 

 

 

 

 

BOA’s 

 

Inleiding 

De SP hoort geluiden over Boa’s die wegbezuinigd worden, moeten solliciteren op andere 

functies na dure opleiding worden ze dan bijvoorbeeld parkeerwachter en moeten hun 

uniform dan inleveren. Ook lopen zij nu i.p.v. met zijn tweeën alleen nu over straat, en 

gezien de toenemende frustratie vindt de SP dit niet veilig en gewenst.  

 
 

 

1. Klopt dit allemaal en waarom gebeurt dit? Juist in deze tijd hebben we veiligheid en 

handhaving nodig. 

 

Antwoord: 

De gemeente heeft geen vaste BOA’s in dienst deze worden ingehuurd bij bedrijven die 

BOA-diensten aanbieden op het gebied van onder andere parkeren, leefbaarheid en 

afval. Deze bedrijven maken gebruik van verschillende BOA’s waarvan een aantal ook 

ingezet worden bij andere gemeenten. Eén van de redenen voor de gemeente om in te 

huren is om flexibel te kunnen zijn in de wijze en duur waarop het toezicht wordt 

ingevuld.  

 

Daar waar onze gemeente (of andere gemeenten waar deze bedrijven ook worden 

ingehuurd) andere keuzes maken op bijvoorbeeld omvang van inhuur en taken, is het 

aan de ingehuurde partijen om hier voor hun personeel goed mee om te gaan. Een bij de 

personele capaciteit passende orderportefeuille hebben en houden is één van de 

belangrijkste uitdagingen waar de meeste bedrijven zich voor gesteld zien. Het is aan die 

bedrijven zelf om dit te bewerkstelligen en te zorgen voor goed werkgeverschap. Dit is 

niet aan de gemeente.  

 

Wat betreft de toekomst van de inzet van BOA’s heeft het college een ontwikkeling van 

het BOA-team voor ogen. Uit benchmark onderzoek is gebleken dat de BOA-capaciteit 

van de gemeente ondanks de uitbreiding nog flink onder de maat zit. In hoeverre de 

gemeente gaat kiezen voor een uitbreiding van BOA-capaciteit en in hoeverre we dit 

willen gaan doen met inhuur of eigen BOA’s is nog niet bekend.  

 

Met betrekking tot het alleen of met zijn tweeën over straat lopen is het zo dat de 

gemeente op dit moment zelfs extra BOA-capaciteit inhuurt om BOA’s niet alleen over 

straat te hoeven laten lopen. Als er BOA’s alleen over straat lopen dan kunnen dit alleen 

de parkeerboa’s zijn, de invulling van de wijze van toezicht is in het prestatiecontract 
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